

Referat af

bestyrelsesmøde i Bøgeskovhallen, **onsdag den 25. august 2021.**

Deltagere: Palle Mogensen (PM), Kim Ankersen Strøm(KAS), Ebba Jakobsen(EJ), Poul Skovmark Jørgensen(PSJ), Paul Lillelund(PL), Lene Adamsen(LA) og Jim Bæk Peders(JBP).
 - og Michael Holm (MH) og Lasse Svane Weimar. (LSW)

Der var afbud fra: LA

1	Godkendelse af referat fra sidste møde	<i>Godkendt</i>																		
2 PMO	Meddelelser.																			
	A) Konstituering Støtteforeningen: Formand Kasserer Bestyrelse	<table border="1"> <tr><td>A</td><td></td></tr> <tr><td></td><td><i>Formand: PM</i></td></tr> <tr><td></td><td><i>Kasserer: PM + PSJ</i></td></tr> <tr><td></td><td><i>Bestyrelse:</i></td></tr> <tr><td></td><td></td></tr> <tr><td></td><td><i>Formand: PM</i></td></tr> <tr><td></td><td><i>Kasserer: PM</i></td></tr> <tr><td></td><td><i>Sekretær: EJ</i></td></tr> <tr><td></td><td></td></tr> </table>	A			<i>Formand: PM</i>		<i>Kasserer: PM + PSJ</i>		<i>Bestyrelse:</i>				<i>Formand: PM</i>		<i>Kasserer: PM</i>		<i>Sekretær: EJ</i>		
A																				
	<i>Formand: PM</i>																			
	<i>Kasserer: PM + PSJ</i>																			
	<i>Bestyrelse:</i>																			
	<i>Formand: PM</i>																			
	<i>Kasserer: PM</i>																			
	<i>Sekretær: EJ</i>																			
	B) Suppleanters deltagelse på bestyrelsesmøder	<i>B Vedtaget 14.06.2021</i>																		
Jim	C) Hjemmeside	<i>C Orientering og drøftelse. LA, KAS, JBP og LSW arbejder videre.</i>																		
Lene	D) Bøgeskov Motion	<i>D 64 betalende brugere. 55 ikke aktiverede brikker. Åbent hus: 29.08. kl 10-13 Kan man sætte sit medlemskab på pause? LA og JBP.</i>																		
	E) Afklaring af udeståender med VVS og skærme	<i>E VVS: Forlig indgået. Skærme: Den udvendige skærm var ikke som bestilt, den pilles ned og erstattes af 2 skærme i cafeen.</i>																		
	F) Kommunal kompensation for manglende indtægt fra foreninger	<i>F afventer</i>																		
	G) Kontrakter med foreninger	<i>G Via halbooking</i>																		
	H) Corona-situationen	<i>H Der opsættes flere spritdispensere i hallen.</i>																		

	<p>I) repræsentant i Idrætsrådet.</p> <p>J) Meddelelser fra inspektøren.</p> <ul style="list-style-type: none"> • orientering 	<table border="1"> <tr> <td></td> <td></td> </tr> <tr> <td><i>I</i></td> <td><i>Ny repræsentant for de selvejende haller i Idrætsrådet.</i></td> </tr> <tr> <td></td> <td></td> </tr> <tr> <td><i>J</i></td> <td><i>Hallen åbner igen onsdag 01.09.</i></td> </tr> <tr> <td></td> <td></td> </tr> <tr> <td></td> <td></td> </tr> <tr> <td></td> <td></td> </tr> <tr> <td></td> <td></td> </tr> </table>			<i>I</i>	<i>Ny repræsentant for de selvejende haller i Idrætsrådet.</i>			<i>J</i>	<i>Hallen åbner igen onsdag 01.09.</i>								
<i>I</i>	<i>Ny repræsentant for de selvejende haller i Idrætsrådet.</i>																	
<i>J</i>	<i>Hallen åbner igen onsdag 01.09.</i>																	
3 PMO	Hallens økonomi. Balance pr. 22-08-2021	<i>Ser fornuftigt ud.</i>																
4	Aktiviteter og visioner	<i>Intet nyt.</i>																
5	Nyt fra TGI	<i>Godt samarbejde om åbent hus. Kan vi kommunikere mere og bedre om hallen og aktiviteter i hallen? Vi bør være mere synlige. Opfordring til at støtteforeningen arbejder for flere medlemmer. EJ og PM.</i>																
6	Støtteforeningen <ul style="list-style-type: none"> • Orientering 	<i>Opkrævninger er på vej ud til medlemmerne.</i>																
7	Eventuelt																	
8	Næste bestyrelsesmøde. Afholdes onsdag den 20. oktober 2021, kl. 18.00.																	

Ref. EJ